
Beretning fra festudvalget 

 
Jeg overtog festudvalget fra Peter i foråret.  
 
Der været  
Standerhejsning  
Sejlads med nye medlemmer  
Standerstrygning  
Klubaften med Navi Kai 
 
Desuden hjalp vi til med Sommerfesten som Pia og Anders stod for. 
 
Hvis der skal være en sommerfest i år, skal der nye folk til at arrangere den. Vi i festudvalget, står 
gerne til rådighed, med hjælp.  
 
Dette gælder også andre arrangementer.  
  
Mvh Britta  

 


